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Referat af Bestyrelsesmøde, d. 4. Marts 2024, kl. 19:00 i 
klubhuset 
 
Brød til dette møde: rester fra konkurrence  

Inviterede:  Bestyrelsen + suppleanter  

Deltagere: Winnie Ahrensberg, Dorthe Rix, Jesper Wermuth og Sarah Jessen 

 

Referat: 
1. Valg af ordstyrer - Sarah 

2. Preben Egeskov, Udviklingskonsulent fra DGI Sydøstjylland 
a. Muligheder, ved medlemskab af DGI:  

- Preben præsenterede sig selv og DGI. Han sidder til dagligt i Horsens. Han 

har flere klubber i Give, som han er ansvarlig for. Hans område er udvikling, 

og ikke en specifik sportsgren. Han holder kun møder med bestyrelser med 

henblik på at understøtte klubben og være en ‘’sparringspartner’’ til fortsat 

udvikling.  

b. Hvordan kan DGI støtte DcH Give’s fortsatte udvikling af foreningen: 

- Gennem DGI er vi dækket af forsikringer. forsikringerne dækker alle 

frivillige. hjemmeside her til: Idrættens forsikringer 

(idraettensforsikringer.dk). Den ene er en arbejdsskadeforsikring, som 

dækker, mens man er frivillig i klubben. Den anden er en 

ansvarsforsikringer, som dækker skader som bliver lavet på ‘’nogen/noget’’, 

der igen dækker, hvis mens man er frivillig. Derudover er der en 

rejseforsikring, retshjælpsforsikring og krisehjælpsforsikring.  

- Omkostningsgodtgørelse: telefon/internet, køb/vask/vedligehold af tøj, 

kontorhold (udokumenteret op til 6000 kr.) 

- Han kom med forslag til pleje af frivillige/instruktører. Det kunne bl.a. være 

at spise en middag sammen, tage til et foredrag etc.  

 

 

https://www.idraettensforsikringer.dk/
https://www.idraettensforsikringer.dk/
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- Han fortalte også, at de på deres hovedkontor i Vingsted har et ret stort 

trykkeri, hvor det er muligt at få lavet tryksager. Både roll-ups, beachflag, 

plakater etc. 

3. Gennemgang af seneste referat 

- Det blev godkendt.  

4. Orientering fra formand 

- Der er ikke noget nyt. Der er valgt ny kredskasser og ny næstformand. 

Kredskasseren blev Dorthe Rix og næstformanden blev Ole Rahbek.  

5. Orientering fra kasserer 

- Der er kommet et spørgeskema fra landsforeningen angående arealer. Den udfylder 

Jesper, Sarah og Ejnar næste lørdag. 

6. Møde med kommunen 

- Winnie har holdt et telefonmøde med en fra kommunen. Hun bad Winnie skrive en 

mail, med de udfordringer vi har, hvorefter hun lovede at komme retur med et svar. 

Vi har bl.a. ønsket at få lov til at flytte containeren over på den modsatte side af 

vejen mm. Vi håber på, at det ender ud med et møde, så vi kan få snakket om 

mulighederne.  

7. Indkomne forslag 

a. Udstyr til hvalpe og familiehundehold. Bestyrelsen godkendte indkøbet.  

b. Der er blevet spurgt på indkøb af 2 sækkevogne, til når der skal opsættes 

sporpinde. Dette godkendte bestyrelsen.  

8. Eventuelt 

- Der var ikke noget 


